
Rada starostov v Košiciach 

 

Zápisnica 

zo 7. rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 13. 9. 2011 

 

Rokovanie otvoril a viedol predseda Rady starostov Rudolf Reštei a skonštatoval, že bolo 

prítomných 14 starostov a RS bola uznášania schopná. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Úvod rokovania: 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Uviedol, že program rokovania Rady starostov je zostavený z 

bodov, ktoré budú predmetom rokovania na mestskom zastupiteľstve dňa 19.9.2011. 

Program rokovania navrhol doplniť o bod Informácia o činnosti pracovnej skupiny pre 

prípravu novely Štatútu mesta Košice a zákona o meste Košice. Zaradil by sa pred bod rôzne. 

Ďalšie doplňujúce návrhy zo strany starostov neodzneli, preto dal o programe hlasovať. 

 

Hlasovanie č. 1 – za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

- - - 

 

Overovatelia zápisnice: Dionýz Slepčík a MVDr. Anna Jenčová 

- - - 

 

1. Monitorovacia správa programového rozpočtu mesta Košice k 30.06.2011. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

2. Návrh na 1. zmenu programového rozpočtu mesta Košice na rok 2011. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Otvoril rozpravu. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice – Západ: Predniesol návrh na uznesenie, aby RS žiadala poslancov 

mestského zastupiteľstva a primátora, aby zvyšné peniaze (bežné a kapitálové) rozdelila 

podľa mechanizmu o ktorom už tu raz hlasovali, nakoľko čerpanie je nízke. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Požiadal, aby sa pripravil text uznesenia na hlasovanie. Po 

diskusii uviedol, že je to prijaté uznesenie č. 7 z 14.4.2011. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Upozornil na jednu vec, že mesto sa 

momentálne nachádza v situácii, kedy má 6 mil. eur nevyplatených faktúr. Návrh starostu 

Bauera môže podporiť, ale myslí si, že už to je neskoro. Prísun podielových daní je taký, aký 

je a myslí si, že naviac asi málokto niečo dostane. Opýtal sa starostov, či aj im bolo niečo 

prisľúbené, pretože jeho mestskej časti bolo priklepnuté 33 tis. eur na detské ihrisko, ale bol 

upozornený na to, že nie je isté, že mu aj dôjdu. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Ak finančné prostriedky už boli prerozdelené, potom už je 

zbytočné prijímať uznesenie na dofinancovanie. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice – Západ:  Mesto sa musí správať podľa rozpočtu a keby v rozpočte 

bolo, že každá mestská časť má dostať napr. 24 eur na obyvateľa, tak ďalšie rozhodnutia sa 
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neurobia a peniaze, ktoré prerozdelené nie sú, sa dajú tak ešte prerozdeliť. Kapitálové aj 

bežné. 

 

p. Puzderová, starostka MČ Košice – Šebastovce: Môže podporiť tento návrh, ale myslí si, že je 

úplne zbytočný, pretože sami veľmi dobre vedia, že na niečom sa tu dohodli a niektorí 

kolegovia, ktorí sú aj poslancami, sami nepodporili tento návrh. 

Na jej písomnú žiadosť o finančnú pomoc na realizáciu vody a kanalizácie na jednej ulici v jej 

mestskej časti nedostala ani odpoveď.  

Navrhla, ak predmetná položka z rozpočtu mesta už bola prerozdelená, aby požiadali mesto o 

vyjadrenie, komu a na čo boli peniaze prerozdelené. 

 

p. Kupec, starosta MČ Košice – Kavečany: V predkladanom materiáli sa v bode 5 škrtá v položke 

stavebné úpravy komunikácií. Po jeho urgenciách na magistráte, ale aj po verejnom 

zhromaždení za prítomnosti predstaviteľov mesta nepomohlo, aby sa havarijný stav rigolov 

pri cestách opravil.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Prečítal návrh na uznesenie, ktorý predložil starosta p. Bauer. 

Rada starostov v Košiciach žiada primátora mesta Košice a poslancov Mestského 

zastupiteľstva v Košiciach zohľadniť úpravu rozpočtu mesta Košice na rok 2011 v zmysle 

uznesenia Rady starostov č. 7 zo dňa 14.4.2011. 

 

Hlasovanie č. 2 –  za: 14, proti: 0, zdržali sa: 2 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Uznesenie bolo prijaté. 

- - - 

 

3. Reštrukturalizácia a  prefinancovanie úveru poskytnutého pre Mesto Košice Ministerstvom 

financií SR. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

4. Návrh na doplnenie predmetu činnosti obchodnej spoločnosti TEHO, spoločnosť s ručením 

obmedzeným 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

5. Tarifa DPMK, a.s. pre mestskú hromadnú dopravu s platnosťou od 1.10.2011. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Otvoril rozpravu. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Nesúhlasí a o tom hovoril aj na mestskej 

rade, aby 4-zastávkový lístok bol zrušený. Je samozrejmé, že vo väčších mestách sú 

krátkodobé lístky zavedené bez problémov. Dôvody zrušenia boli rôzne, napr. že zrýchleným 

spojom môžete na 4 zastávky prejsť aj 10 kilometrov. Navrhol preto, aby takýto lístok na 

týchto spojoch neplatil. Dôvody zrušenia pre špekulácie považuje za zbytočné, pretože 

špekulant zostane špekulantom. Zdrží sa hlasovania pri tomto bode na MZ. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Opýtal sa, či to predkladá ako návrh na uznesenie. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Zopakoval, že jeho návrh je proti zrušeniu 
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4-zastávkových lístkov. Ak DPMK má návrh, že tieto lístky sú problémové, tak za prvé 

navrhuje, aby prehodnotil ich použitie na zrýchlených spojoch a po druhé, aby ho nahradil 10-

minútovým lístkom, aby ľudia mali možnosť cestovať na krátke vzdialenosti za lacnejší 

peniaz. 

Navrhuje aby predložený návrh nepodporili a uviedli aj argumenty prečo to nepodporujú. 

 

p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Podporuje návrh p. Petrvalského, ale s 10-

minútovým intervalom, ako náhrada za 4-zastávkový. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Napriek tomu, že na mestskom zastupiteľstve odborníci z 

DPMK majú pripraviť analýzy 4-zastávkového lístka, myslí si, že RS by mala k tomuto bodu 

prijať uznesenie, aby ho mohli pretlmočiť na MZ, ale aby uviedli, či je pre Košičanov lepší 

10, alebo 15-minútový. 

 

p. Beca, starosta MČ Košice – Vyšné Opátske: Obáva sa, že 10 minút je viac ako 4 zastávky, tak 

aby neuškodili DPMK. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Nemôžu o niečom rozmýšľať ako to 

urobiť, ak nemajú jasné stanovisko odborníkov DPMK. Oni musia prísť s návrhom, aká 

náhrada bude vhodná na krátke vzdialenosti.  

 

p. Kupec, starosta MČ Košice – Kavečany: Podstatné je, aby z RS zaznelo, že nesúhlasia so 

zrušením krátkodobých lístkov.  

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Faktická poznámka. Návrh prišiel preto, 

lebo DPMK nemá peniaze. Nakoľko sú starostovia mestských časti a občania, ktorí bývajú v 

mestských častiach cestujú MHD, nemôžu len jednoznačne podporiť DPMK a musia myslieť 

aj na občanov. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Návrhy zhrnul a predniesol návrh na uznesenie. 

Rada starostov v Košiciach 

A. nesúhlasí so zrušením 4-zstávkového cestovného lístka, 

B. žiada zachovanie doterajšej tarify na krátke vzdialenosti. 

 

Hlasovanie č. 3 –  za: 16, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Uznesenie bolo prijaté. 

- - - 

 

6. Návrh na zmenu VZN mesta Košice č. 103  o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a v školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je mesto Košice.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

7. Návrh na doplnenie VZN č. 45 Trhový poriadok trhových miest na území mesta o prílohu 

„Trhový poriadok príležitostných trhov“.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Otvoril rozpravu. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice – Západ: Má s tým problém, ktorý spočíva v tom, že pri konaní 

príležitostných trhov, ktoré organizuje v jeho mestskej časti nemá naplnení zákon, pretože 
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podľa zákona musí byť trhový poriadok vydaný VZN. Štatút nie je jednoznačný, lebo na 

jednom mieste hovorí, že mesto, ale na druhom mieste, kde určuje celomestské a miestne 

hovorí, že celomestského charakteru sú trhoviska, ktoré majú charakter celomestský.  

Predkladaný materiál rieši iba Hlavnú ulicu a trhy na Hlavnej a nastavuje ceny na tej ulici. Ak 

by tieto ceny mali platiť aj v jeho mestskej časti, nebude o trh záujem.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Uviedol, aby si to vyšpecifikoval vo vlastnom VZN bez ohľadu 

na výstup VZN mesta Košice. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice – Západ: Štatút hovorí, že to vydáva mesto. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Má trhový poriadok, ktorý funguje 10 rokov. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice – Západ: Trhovisko je zverené do správy. On však hovorí o 

príležitostných trhoch. Podľa živnostenského zákona aj na príležitostný trh je potrebné vydať 

VZN-om trhový poriadok.  

Navrhuje, nakoľko ide o lokálnu záležitosť, aby to vydávali mestské časti a riešením je úprava 

Štatútu, ktorý je zle formulovaný, pretože podľa súčasného znenia by pre každý príležitostný 

trh v mestskej časti malo vydať VZN mesto. Navrhol uznesenie:  

Rada starostov v Košiciach žiada primátora mesta Košice predložiť návrh na úpravu Štatútu 

mesta Košice, aby Trhový poriadok príležitostných trhov mohla vydávať príslušná mestská 

časť. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Dal o návrhu uznesenia hlasovať. 

 

Hlasovanie č. 4 –  za: 16, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Uznesenie bolo prijaté. 

- - - 

 

8. Návrh na aktualizáciu a doplnenie Akčného plánu rozvoja mesta Košice na roky 2009-2011 

v rámci rozvojovej oblasti Košice – mesto kultúry.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

9. Návrh na schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok, zabezpečenie 

realizácie a financovanie projektov. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

10. Informácia o výsledku výberového konania na obsadenie pozície riaditeľa Správy 

mestskej zelene Košice.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

11. Informácia o výsledku výberového konania na obsadenie pozície náčelníka Mestskej 

polície mesta Košice.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 
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- - - 

 

12. Priebežná správa o činnosti Košice – Európske hlavné mesto kultúry 2013, n.o. za I. 

polrok 2011.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

13. Postup vysporiadania vzájomných vzťahov mesta Košice so spoločnosťami MFK Košice 

a KF&MC Košice.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

14. Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov mestského zastupiteľstva, ktoré 

boli prednesené na V. rokovaní MZ dňa 21.06.2011.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

15.1 Odplatný prevod dokončenej investície zrekonštruovaného detského ihriska Narcisová – 

Tr. SNP v Košiciach od MČ Košice – Západ do vlastníctva mesta Košice a následné 

zverenie do správy Správe mestskej zelene v Košiciach. 

 

15.2 Odplatný prevod dokončenej investície zrekonštruovaného detského ihriska na 

Turgenevovej ul. č. 31 od MČ Košice - Juh do vlastníctva mesta Košice.  

 

15.3 Odplatný prevod dokončenej investície zrekonštruovaného detského ihriska na 

Ludmanskej ul. č. 3 od MČ Košice - Juh do vlastníctva mesta Košice a následné zverenie 

do správy Správe mestskej zelene v Košiciach. 

 

16.1 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu – zámena pozemkov 

v k.ú. Terasa. 

 

16.2 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu – priamy predaj 

pozemkov v k.ú. Terasa. 

 

16.3 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu – priamy predaj 

pozemku v k.ú. Krásna. 

 

16.4 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu nehnuteľnosti – 

pozemku v k.ú. Terasa na ul. Čsl. odboja formou dobrovoľnej dražby. 

 

16.5 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu – priamy predaj 

pozemkov v k.ú. Malá Lodina. 

 

16.6 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu pozemkov v k.ú. Južné 

mesto formou priameho predaja. 

 

16.7 Nakladanie s majetkom mesta Košice – priamy predaj pozemku v k.ú. Severné mesto pre 

Bc. R.V. a S.T. 
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16.8 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu – priamy predaj 

pozemku v k.ú. Grunt. 

 

16.9 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu – priamy predaj 

pozemkov v k.ú. Terasa pre vlastníkov rodinných domov na ul. Karlovarská – Plzenská. 

 

16.10 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu – priamy predaj 

pozemku v k.ú. Myslava. 

 

16.11 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu pozemku formou 

zámeny v k.ú. Stredné mesto – I. 

 

16.12 Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu pozemku formou 

zámeny v k.ú. Stredné mesto – II. 

 

16.13 Nakladanie s majetkom mesta Košice – predaj nehnuteľnosti v k.ú. Skladná pre 

Športové združenie TJ Metropol Košice (mimosúdne urovnanie). 

  

17.1 Priamy predaj nehnuteľnosti – rozostavanej stavby bazéna na Starozagorskej ul. v k.ú. 

Grunt pre MČ Košice – Sídlisko KVP. 

 

17.2 Priamy predaj nehnuteľnosti – pozemkov v k.ú. Jaklovce pre Poľnohospodárske 

družstvo v Kluknave a zrušenie uznesenia MZ v Košiciach č. 1228 zo dňa 9.11.2006.  

 

17.3 Priamy nájom hádzanárskej haly na VŠA pre SMMK, s.r.o. 

 

18.1 Prenájom pozemkov za účelom výstavby parkovísk v lokalite Humenská č. 43 – 47 v k.ú. 

Terasa a rozšírenie parkovacích plôch na Poľovníckej ul. pre MČ Košice-Západ. 

 

18.2 Dlhodobý prenájom budovy v k.ú. Barca pre neziskovú organizáciu Oáza – nádej pre 

nový život. 

 

18.3 Prenájom Elektronického mestského informačného systému – kioskov a elektronických 

sprievodcov AUDIO GUIDES medzi mestom Košice a Košice – Turizmus. 

 

19.1 Predaj voľného nebytového priestoru – garáže v dome na ul. Buzulucká č. 2 formou 

dobrovoľnej dražby. 

 

19.2 Predaj nebytového priestoru pre nájomcu SUISSE PHARMACIA, spol. s r.o. na ul. 

Mlynská č. 1. 

 

19.3 Predaj nebytového priestoru pre nájomcu VENDA SR, spol. s r.o. na ul. Alžbetina č.16. 

 

19.4 Predaj nebytového priestoru pre nájomcu A.T. – TRIDOM-ELITE na ul. Alžbetina č.16. 

 

20. Zámena pozemkov medzi mestom Košice a EMIREX s.r.o. (uznesenie MZ č. 977/2009 

z 27.-28.10.2009). 

 

21. Nájom nebytových priestorov na Triede SNP 48/A pre neziskovú organizáciu Košice – 

Európske hlavné mesto kultúry 2013, n.o. 
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p. Reštei, predseda Rady starostov: Opýtal sa na pripomienky k bodom od č. 15./1 až po č. 21. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Pri hlasovaní sa na MZ zdrží hlasovania v 

bode 16./12, nakoľko sa vracajú k projektom EHMK, kedy to už raz mestské zastupiteľstvo 

odmietlo. Sú to pozemky okolo Mestského parku. 

Radu starostov informoval aj o tom, že je proti odpredajom v zlatom kríži a preto v bode 

19./2, 19./3, 19./4 bude hlasovať na MZ proti. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Navrhol, aby po prerokovaní základných bodov rokovania 

prijali uznesenie v znení: Rada starostov berie na vedomie predložené materiály, ktoré budú 

zaradené na rokovanie mestského zastupiteľstva. 

- - - 

 

22. Poskytnutie účelového transferu pre Mestskú časť Košice - Juh v rámci schváleného 

programového rozpočtu mesta Košice na rok 2011. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Schválených bolo 33 tis. eur primátorom a je potrebné 

dofinancovať 12 tis. eur. Teda celková suma nákladov bola 45 tis. eur. 

 

p. Betáková, zástupkyňa MČ Košice - Juh: Uskutočnila sa zásadná rekonštrukcia na kúpalisku 

Triton, ktoré je celomestského charakteru. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

- - - 

 

23. Návrh na zmenu zriaďovacej listiny a nový Štatút Fondu zdravia mesta Košice – 

neinvestičný fond. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Materiál prešiel bez pripomienok. 

 Dal hlasovať o uznesení: Rada starostov berie na vedomie predložené materiály, ktoré budú 

zaradené na rokovanie mestského zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie č. 5 - za: 16, proti: 0, zdržal sa: 0 

- - - 

 

23.1 Informácia o činnosti pracovnej skupiny pre prípravu novely Štatútu mesta Košice a 

zákona o meste Košice. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Informoval, že pracovná skupina dňa 28. a 29. navštívi 

Bratislavu, kde na výmenu skúsenosti je dohodnuté stretnutie cez predsedu Regionálneho 

združenia. Za prítomnosti aj ďalších starostov sa bude hovoriť o novele zákona o meste 

Košice, ktorá by mala byť skôr, ako novela Štatútu mesta Košice. Na tom sa zhodli aj na 

komisii. Zákon o meste Bratislava dobre rieši prerozdeľovanie kompetencií, funkcií a financií, 

či už z podielových daní, daní z nehnuteľnosti a iné poplatky. Touto návštevou by chceli 

získať takéto skúsenosti a poznatky.  

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Informoval prítomných o liste Ing. Šimka, 

generálneho riaditeľa sekcie verejnej správy Ministerstva vnútra SR adresovaný Pavlovi 

Hagyarimu, prezidentovi Únie miest Slovenska, ktorý celý prečítal. Uviedol, že bol by rád, 

aby k tomuto materiálu prijali zásadné stanovisko. Vysvetlil, že ide o kompetencie, ktoré im 

odrazu chcú zobrať. Vidí za tým to, že všetky obce majú evidenciu obyvateľov poriešenú a 

softvérový program už nepotrebujú. Má pocit, že niektorá softvérová firma potrebuje zarobiť, 
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tak to prehodia na obvodné úrady. Navrhol, že túto otázku by mohli v Bratislave prerokovať.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Dňa 21.9. sa uskutoční rokovanie Rady ZMOS v Trenčíne, na 

ktorom by rád tlmočil stanovisko mestských časti Košíc. 

 

p. Kupec, starosta MČ Košice – Kavečany: Upozornil, že list nie je najpodstatnejší. Je to len odkaz 

na internetovú stránku a je potrebné si prečítať celý tento materiál a tak k nemu zaujať 

stanovisko, lebo to nie je len o evidencii, len o jednej pracovnej skupine. 

 

p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad Jazerom: Predmetný list prepošle všetkým a uviedla, že ho 

posielala Únia miest Slovenska. Navrhla, aby 19.9., kedy je aj rokovanie mestského 

zastupiteľstva, aby sa k tomu stretli ako mimoriadna Rada starostov a naformulovali tlačovú 

správu. Opýtala sa, kto sa pridá z mestských častí a poskytne právnikov, aby na tom spoločne 

zapracovali. Jej kolegovia už na tom pracovať začali.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Na podnet p. Petrvalského a na návrh p. Jenčovej sa stretnú dňa 

19.9., kedy sa uskutoční aj rokovanie MZ, ako mimoriadna RS a odsúhlasia text, ktorý 

pripraví p. Jenčová v spolupráci s mestskou časťou KVP a posunú ho ďalej na inštitúcie.  

- - - 

 

24. Rôzne 

 

Potravinová pomoc: 

 

p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad Jazerom: Otvorila túto tému a prítomných starostov 

informovala o svojej negatívnej skúsenosti s potravinovou bankou, ktorá nefunguje, 

nekomunikuje a je potrebné, aby sa o tom dozvedelo.  

 

p. Gaj, starosta MČ Košice – Sever: Uviedol, že bol veľmi spokojný s potravinovou bankou a je to 

asi o vzťahoch.  

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Jeho skúsenosti sú také, že má s tým kopu 

agendy. Upozornil na jednu vec, že je to záujem tretieho sektoru, čiže nie štátu, ktorý si 

vybavil veci z EÚ, dostal na to peniaze a zariadil to tak, že smotanu zlízal a povedal do novín, 

že konečnú distribúciu budú robiť obce – starostovia. Akým právom ich tretí sektor takto 

zneužil. Starosta, ktorý to neurobí bude zlý, lebo sa nestará o svojich ľudí.  

Tretí sektor už vyhlásil, že na budúci rok bude olej, cukor. Nie je potrebné nadávať na p. 

Urdzíka, na hoci koho, je potrebné uviesť jasne do novín, že tretí sektor si urobil kšeft, má 

peniaze z EÚ doma a starostom ostala robota, za ktorú nedostanú ani cent a dostanú od ľudí 

vynadané, že to nerobia ako majú.  

Pôvodná myšlienka pomoci tým, ktorí to potrebujú sa stratila, lebo má skúsenosť s babkou, 

ktorá zobrala 40 kg múky a na jeho otázku, čo s tým bude robiť odpovedala, že to rozdá 

rodine. Z toho je jasné, že tú pomoc nepotrebuje.  

Je to veľmi zle nastavené, starostovia nesú zodpovednosť za niečo, čo nevymysleli, je to zlé 

zorganizované a niekto na tom dobre zarobil a má z toho popularitu. 

 

p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: Tiež má dobré skúsenosti s potravinovou pomocou. Je 

potrebné však uviesť, že ľudom nikto nesľuboval, kedy to bude, či v septembri, či v decembri.  

Stanovené je do konca roka.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Riešiť to bude až na Vianoce. 

- - - 
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p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Bolo mu veliteľom mestskej polície 

oznámené, že do jeho mestskej časti sa nasťahovala nová rómska rodina z Medzeva. K tomu, 

aby to mohol vyriešiť tak, ako by chcel, má zviazané ruky. Bol by rád ak by mu kolegovia 

vedeli v tom poradiť. 

- - - 

 

p. Gaj, starosta MČ Košice – Sever: Opýtal sa, kto mu vie poradiť, kto nastavuje semafory v meste, 

lebo Moyzesova ulica je tak zlé nastavená. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov: Raz týždenne vo štvrtok na magistráte je dispečing za účasti 

dopravnej polície, kde sa riešia semafory, svetlá, dopravné značenia. Problém sa ohlasuje 

listom, emailom, osobne. 

- - - 
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Záver rokovania 

 

Predseda Rady starostov Rudolf Reštei sa poďakoval starostom za účasť a aktivitu na 

rokovaní a 7. rokovanie Rady starostov v Košiciach ukončil. 

 

 

 

 

 

 

   Rudolf Reštei 

 predseda Rady starostov 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa: 07.10.2011 

Zapisovateľka: Blanka Lukáčová 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Dionýz Slepčík ….....................................................  podpísal dňa: …....................... 

 

 

MVDr. Anna Jenčová …..........................................  podpísala dňa: 11. 10. 2011 


